



## PERBADANAN PEMBANGUNAN KAMPONG BHARU (PKB)

### IKLAN PENGAMBILAN JAWATAN KOSONG PERSONEL SHORT-TERM EMPLOYMENT PROGRAM (MySTEP) & CONTRACT OF SERVICE (COS)

Warganegara Malaysia yang berminat dan berkelayakan dipelawa untuk memohon jawatan berikut:-

BIL.	BUTIRAN	JAWATAN	DESKRIPSI TUGAS
1.	<p>Jawatan :</p> <p>Pendidikan :</p> <p>Gaji :</p> <p>Penempatan :</p> <p>Bilangan :</p>	<p><b>PENOLONG PEGAWAI TADBIR N29 (MySTEP) Setara Lantikan Diploma</b></p> <p>Diploma (Statistik / Pengurusan Perniagaan / Pentadbiran Ekonomi / Pengurusan Hartanah</p> <p>RM1,900.00 (sebulan)</p> <p>Bahagian Perancangan Pembangunan Dan Ekonomi</p> <p>1 Kekosongan</p>	<p>1) Bertanggungjawab menerima dan memproses borang soal selidik, penyelarasa data dan pelaporan maklumbalas, tugas-tugas pentadbiran dan penyediaan surat mesyuarat, laporan dan pengurusan fail.</p> <p>2) Mempunyai pengalaman dalam kajian hartanah dan berpengetahuan dalam penilaian hartanah / berpengalaman dalam mendapatkan maklumat dan membuat statistik maklumbalas pelanggan.</p>
BIL.	BUTIRAN	JAWATAN	SYARAT KELAYAKAN
1.	<p>Jawatan :</p> <p>Klasifikasi Perkhidmatan :</p> <p>Gaji :</p>	<p><b>PEMBANTU TADBIR (PERKERANIAN / OPERASI) N19 ( CONTRACT OF SERVICE (COS))</b></p> <p>Pentadbiran Dan Sokongan</p> <p>Minimum : RM 1,352.00 Maksimum : RM 4,003.00</p> <p>Kadar Kenaikan Gaji Tahunan : RM 100.00</p>	<p><b>Calon bagi lantikan hendaklah memiliki kelayakan seperti berikut:</b></p> <p>a) warganegara Malaysia; dan</p> <p>b) berumur tidak kurang daripada 18 tahun pada tarikh tutup iklan jawatan; dan</p> <p>c) Mempunyai kelulusan berikut :</p> <p>i) Sijil Pelajaran Malaysia (SPM) atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan. (Gaji permulaan pada Gred N19: RM1,352.00) atau</p> <p>ii) SPM atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan serta Sijil Kemahiran Malaysia (SKM) Tahap 2 dalam bidang berkaitan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya. (Gaji permulaan pada Gred N19: RM1,408.40) atau</p> <p>iii) SPM atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan serta SKM Tahap 3 dalam bidang berkaitan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya. (Gaji permulaan pada Gred N19: RM1,464.80)</p>

	Bilangan :	1 Kekosongan	<b>Syarat Kelayakan Bahasa Melayu</b>  Calon bagi lantikan hendaklah memiliki Kepujian (sekurang-kurangnya Gred C) dalam subjek Bahasa Melayu pada peringkat SPM atau kelulusan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan.
--	------------	--------------	---

Permohonan hendaklah mengemukakan *resume*, gambar berukuran pasport, salinan Kad Pengenalan, Sijil Kelahiran, Sijil Berhenti Sekolah dan Sijil-Sijil Akademik yang disahkan melalui emel kepada:-

Emel : [jawatankosong@pkb.gov.my](mailto:jawatankosong@pkb.gov.my)

Alamat : Ketua Pegawai Eksekutif  
Perbadanan Pembangunan Kampong Bharu (PKB)  
Aras Bawah, 1 & 2, Rumah ROHAS,  
Lot 61, Jalan Raja Abdullah,  
Kampong Bharu, 50300 Kuala Lumpur  
(u.p: Seksyen Pengurusan Sumber Manusia)

**Tarikh Iklan : 30 April 2024 (Selasa)**

**Tarikh Tutup : 7 Mei 2024 (Selasa)**